

國立中興大學和海外高等教育機構交換學生之學分轉換原則

為促進本校與海外高等教育機構之交換學生或短期研修等學術交流活動，本校之外國學制學分轉換原則如次：

1. 本校學分之計算，以一學期授課滿 18 小時採計 1 學分。
2. 本校學分與美制、日制、陸制之學分可等同換算。
3. 本校學分與歐洲學分互認體系（簡稱 ECTS），換算原則為 2 ECTS 等同本校 1 學分。

上開學分轉換比率為一般性通則，最終之學分轉換認定採計，由相關單位審核議定；如有未盡事宜，悉依本校「學生抵免學分辦法」辦理。

Guidelines to Credit Transfer between NCHU and Foreign Higher Educational Institutions for Exchange Students

To facilitate students participation in academic exchanges between NCHU and foreign educational institutions, guidelines for transferring course credits between NCHU and different credit systems are as follow:

1. One-credit at NCHU is defined as 1 lecture hour per week and at least for 18 hours in total per semester.
2. NCHU credit system is equivalent to that of the United States, Japan, and China.
3. 1 NCHU credit = 2 ECTS credits in general (European Credit Transfer and Accumulation System)

The transfer ratios are principally applicable. The final credit recognition is subject to the discretion of the offices in charge. This message has been made based on the relevant clauses of the [The NCHU Regulation for Credit Exemption](#).